
Referat til bestyrelsesmøde tirsdag den 10/8 2021 kl. 19.00 i Rytterstuen 
 
 

1) Mødedeltagere: Lisbeth. Suzanne, Lea, Maria, Jeanett, Michelle, Karen, Birgitte 
 
 

2) Afbud fra: Mia 

Ordstyrer:  Birgitte 

Referent: Birgitte 

3) Godkendelse af dagsorden. Godkendt.   
 
 

4) Godkendelse af referat fra sidste møde.  Godkendt med Karens præcicioner af titler på 
ansatte.   

 
 

5) Karen: Klubmodul: der er udfordringer med venteliste på den måde holdene er sat 
op med og uden kontingent. Som det er nu er det afhængigt af om det er 
en plads med eller uden kontingent der bliver ledig. Kan det gøres bedre? 

 
Referat: 
 
Klubmodul: Kontingent administrationen er meget besværlig. Det foreslåes at kontingent lægges 
helt særskilt i klubmodul. Det bliver lidt dyrere at sætte op i klubmodul.  
Lisbeth og Lea er i gang med at se på det.  
 
 

6) Nyt fra udvalg  
(Hvert udvalg fremlægger status) 

 
 
a. Økonomiudvalg:  

Michelle: Vi er på budget med mindre indtægter falder eller der kommer uforudsete 
udgifter.  
Voltigering er flyttet, det koster penge. Det noteres at der skal opsigelsesvarsel på næste 
udlejning af ridehus. Der er et lille corona-tab på undervisning. Til gengæld er der et godt 
salg af eneundervisningstimer.  
Der skal gang i cafeteriet igen.  
Suzanne Heidi melder sig efterfølgende til at stå for et lille cafeudvalg.  
 

b. Sponsorudvalg:  
Maria (og Lisbeth) har søgt forskellige steder.   
Vi skal være obs på også at få gaver ind til stævner.  
 



I forhold til regnskaber, kontrakter og andre fortrolige data mangler der et skab med nøgle 
for at overholde GDPR regler.  
 

c. Stævneudvalg.  
Stævne sidst i august aflyst.   

Elevstævne: Vi begynder at finde arrangører til og 1.søndag i advent.  

 
d. Opstalderudvalg:  

Vi har afholdt et opstaldermøde sammen med Dan. Maria indkalder til slut september.  
 

 
e. Hjælperudvalg.  

Nye hjælpere ansat. Karen siger det er gået godt med de nye hjælpere.  
 
f. Nyt fra Driften/personale: 

Lea: Fremlægger sit arbejde fra de sidste 3 mdr. Bestyrelsen bakker op om Leas arbejde og 
beslutninger.   

 
g. Rideskolen: 

 

Fra Karen:  
 
Mette laver holdlister klar til august måned og giver mig besked om nye 
elever, så kommer jeg hele ugen og tager imod. 
 
 

h. Nyt Ridehus: Overskudsjorden fra ridehuset er i samarbejde med kommunen 
omfordelt på yderste jordfold.  

  
 
 

i. Nyt fra Kommune, Miljø, DRF og D3.(De ansvarlig for området fremlægger, hvis der er nyt 
siden sidste møde) 

 
 
 

j. Evt. (Indkomne forslag behandles her og alt hver der vedrører udvalgsemner videresendes til 
disse for sagsbehandling.) 

 
 
 
 

k. Næste møde. 23/9 2021.  
 


